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Subject: Konferencia SPF 
  

  

Mily Richard, 



Nechala som si preposlat Tvoj list od delegata SPK KUPI, nakolko prezidentovi a 
clenom Rady si svoj dopis neposlal. 

Kadopadne dakujem za tvoj pohlad a zaujem o situaciu v SPF, ktora sa tyka tentoraz 
skutocne vsetkych clenov SPF. Tato Konferencia by vobec nemusela byt, ak by 
VSETKYM clenom SPF islo o prospech a blaho pre vsetkych, ako pises, ale bohuzial 
nie je to tak. 

Za nedobru sucasnu  atmosferu vinis  prezidenta a vedenie, ale takuto atmosferu 
nevytvara vedenie SPF. Z mojich osobnych skusenosti a posobenia v SPF si dovolim 
tvrdit, ze hrstka clenov umyselne vytvara takuto atmosfetu a nejde im o blaho pre 
vsetkych. Inak by sme neboli svedkami vybavovania si osobnej vendety na ucet 
vsetkych clenov SPF, rozputavanie a vedenie sudnych sporov, marenie financne 
drahych Konferencii ako aj  podavanie pravidelnych staznosti na Hlavnu Kontrolorku 
sportu (doposial ani jedna staznost nepreukazala ohrozenie financovania SPF). 
Kedze vsetka tato dobre myslena snaha vraj o pomoc pre SPF ci lepsiu atmosferu 
(?) v SPF, pravdepodobne nemala ocakavany ucinok, a tak  podanie udania na 
Ministerstvo Skolstva konecne rozburilo hladinu. 

Tieto nekonvencne  metody "pomoci"  neposobia blaho ani prospech pre nas sport a 
nasich clenov a  nie su ani konstruktivnou kritikou, ale destruktivnou 
snahou.  Sucasnemu vedeniu SPF a aj velkej vascine clenskej zakladne SPF ide o 
to, o com pises “o blaho slovenského plávania, reprezentantov a klubov,” ale nie 
vsetkym clenom, hrstke clenov rozhodne nie. 

Dovolim si retoricky sa spytat, akemu ucelu sluzi vlastne tvoj dopis? Dehonestujes a 
diskreditujes pracu prezidenta a teda celeho vedenia SPF a pritom si nepreukazal ani 
dostatok respektu,  aby si tento list poslal samotnemu prezidentovi, ci clenom Rady 
SPF, teda tym, ktorych pracu diskreditujes a dehonestujes. Respekt vyzadujes, ale 
sam respekt nedavas. Respekt je dvojsmerna ulica.  

Prezident p. Sulek nema v umysle sa vyhybat zodpovednosti a odpovie na vyslovene 
podnety. Prezident je otvoreny k jeho vyzve o odvolanie, avsak rozhodne nie je ten, 
kto ucelovo a zamerne skodi SPF. 

Ziadny reprezentant a ani ty sam si nebol a nie si o  nic ukrateny. Vsetci 
reprezentanti, obzvlast ty osobne, si doposial od tohto vedenia SPF dostaval a mas 
vsetku financnu a moralnu podporu  na pripravu. Ty osobne mas vytvorene 
maximalne a dovolim si tvrdit, ze aj najlpesie financne podmienky ake si vobec v 
reprezentacii mal. Tento rok ta SPF, Dukla a Ministerstvo podporilo v priprave takmer 
s 49 000 Eurami  a plus mas krasny  mesacny plat v Dukle ako jeden z mala 
plavcov.  Zasluzil si sa o to samozrejme svojimi vykonmi. Ty sam mas rozpocet na 
pripravu ako nema v SPF ani jeden klub na Slovensku a ani jeden z reprezentantov. 

Avsak ako jediny z repezentantov,  si si  vycerpal  prostriedky z rozpoctu SPF v sume 
10,500 Eur hned v prvom kvartali, ktore si mal mat planovane a cerpat priebezne. 
SPF ti vyslo v usterty aj v tomto nestandardnom pristupe v cerpani rozpoctu na 
pripravu.  Ak tvrdis, ze si v minuse uz teraz, tak sa nehospodarne spravas, lebo 
minut takmer 50tis / kumulativene zo vsetkych zdrojov/ na pripravu za 6 mesiacov nie 
je hospodarne. 



Neviem kto ti narozpraval zarucene informacie o nezabezpeceni pripravy 
reprezentacie od septembra - je to zavadzanie.  Skutocnost, ze ty osobne uz nemas 
v rozpocte reprezentacneho budgetu peniazky,  je pravda. Minul si si podporu z tohto 
zdroja velmi rychlo a  hned v prvom kvartali. Po tomto tvojom liste a vo svetle tychto 
udalosti mi prebleslo myslou, ci si nebol informovany uz davnejsie  o situacii, ktora 
vznike, (sa chystala), a preto si si ako jediny clen repezentacie, velmi rychlo vycerpal 
vsetky dostupne prostriedky. Si vsak sportovec a principy ako cestnost a fair play su 
hodnotami, ktore by mali byt vryte  v tebe a v nas.  

Takze spravaj sa fair-play, neznevazuj pracu inych, a kazda minca ma dve 
strany.  SPF sa k tebe sprava fair-play, avsak fair-play ( tento tvoj list) pokrivkava z 
tvojej strany, aj voci prezidentovi tak aj voci ostatnym, ci uz dobrovolne, alebo za 
mzdy, pracujucim clenom vedenia a sekretariatu SPF. 

Co sa tyka prace reprezentacneho trenera. SPF mal zaujem, aby p. Havrlant 
pokracoval avsak jednoducho, ani daleko najvyssi plat zo zamestancov SPF p. 
Havrlantovi  nestacil  na pokrytie vlastnych zivotnych potrieb a preferuje byt blizsie so 
svojou rodinou. Toto su jeho hlavne (osobne)  dovody dobrovolneho rozviazania 
pracovneho pomeru. Tvoje indicie zneju akoby p. Havrlant odchadzal kvoli nedovere 
zo strany SPF a zlym vztahom. Nie je to tak, je to kvoli neakceptovanym 
poziadavkam na zvysenie platu. 

O planovanie a kontinuitu reprezentacie bude postarane, nemusis sa o to vobec 
obavat. Hned zaciatkom septembra budu oponentury, kde budes mat kadzy 
repezentant, teda aj ty a tvoj trener prilezitost bilancovat svoju sezonu a predstavit aj 
svoje plany na tu nadchazajucu.  

S kludom  sa koncentruj na plavecke vykony a dobru repezentaciu a si dovolim 
povedat za vsetkych;  clenovia SPF  sa tesia na tvoje nadchadzajuce vystupenia na 
MS vo Fukuoke, a zelaju Ti, aby sa naplnili tvoje sportove ambicie. 

S pozdravom, 

Martina 

  
  
Dobry den / Ahojte, 
  
V prilohe posielam moj postoj ku zajtrajsej konferencii SPF a navrhu Orca BA, ktory uz mate vsetci v rukach. 

Prosim precitajte si to a zajtra prajem pevne nervy a vela trpezlivosti. 
  
S pozdravom, 
Richard Nagy 
 


